
Bestyrelsesmøde,	  mandag	  d.	  12	  -‐10	  –	  2015	  

Tilstede:	  Louise,	  Helene	  og	  Tobias	  

	  

Varme	  i	  radiatorer	  

Siden	  sidste	  vinter	  har	  flere	  beboere	  haft	  problemer	  med	  varmen	  i	  radiatorerne	  efter	  rørprojektet.	  Dette	  
blev	  ikke	  løst	  inden	  det	  forår	  og	  dermed	  for	  varmt	  til	  at	  lokalisere	  problemet.	  Bestyrelsen	  kontakter	  
rådgiver	  og	  vvs’er	  med	  henblik	  for	  at	  fortsætte,	  hvor	  vi	  slap	  sidste	  vinter/forår	  og	  finde	  en	  løsning	  hurtigst	  
muligt	  

	  

Vandtryk	  

Der	  er	  blevet	  klaget	  over	  problemer	  med	  vandtrykket	  i	  nogle	  af	  lejlighederne,	  som	  stammer	  fra	  før	  
projektet.	  Bestyrelsen	  tjekker	  med	  rådgiver,	  hvad	  der	  kan	  gøres	  

	  

Tagensvej	  185,	  st.	  tv.	  

Ansøgning	  om	  ombygning	  af	  erhvervslejemål	  til	  lejlighed	  sendt	  til	  kommunen.	  Bestyrelsen	  afventer	  svar	  

	  

Træet	  

I	  sommers	  blev	  det	  besluttet	  af	  fældning/beskæring	  af	  det	  store	  træ	  forenden	  af	  Tagensvej	  177	  skulle	  
udskydes	  til	  efteråret.	  Det	  blev	  besluttet	  at	  Helene	  genindhenter	  tilbud	  fra	  tidligere	  firmaer	  

	  

Interne	  ventelister	  

Bestyrelsen	  diskuterede	  muligheden	  for	  interne	  ventelister	  for	  beboere	  der	  ønsker	  en	  større/mindre	  
lejlighed,	  men	  stadig	  ønsker	  at	  blive	  boende.	  Et	  forslag	  til	  senere	  overvejelse	  

	  

Næste	  bestyrelsesmøde:	  9.	  november	  2015	  

	  

	  


